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A 
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w Sępólnie Krajeńskim 

^ 03. 06. 2025 
UzaŁ i. •}• JLDz. 
Podpu^Ł 

Sz. P. 
Jarosław Tadych 

Starosta Sępoleński 

Zgodnie z § 24 ust. 1 i 4 statutu Powiatu Sępoleńskiego stanowiącym załącznik do 

uchwały Nr XLIX/244/2018 Rady Powiatu w Sępólnie Krajeńskim z dnia 28 września 2018 r. 

przekazuję następujące zapytanie: 

Zapytanie (Z-31) złożone na sesji Rady Powiatu w dniu 30 maja 2025 roku przez Tomasza 

Fifielskiego. Radny złożył zapytanie dot. inwestycji pn. „Zakup nieruchomości 

zlokalizowanej w Sępólnie Krajeńskim przy ulicy Kościuszki 28". 

T. Fifielski pyta o: 

- koszt zakupu nieruchomości po stronie powiatu i wojewody, 

- czy przeprowadzono wycenę obiektu przez rzeczoznawcę, a także czy prowadzono negocjacje 

cenowe, 

- jaka kwota została przeznaczona na przystosowanie budynku dla wydziału geodezji i dlaczego jest 

ona zwiększana o 85.000 zł?, 

- kiedy planuje się przeniesienie geodezji do nowego budynku?, 

- czy podjęte są już konkretne ustalenia, co do przeniesienia do obiektu przy ulicy Kościuszki 28 

nadzoru budowlanego i kiedy to nastąpi? 

Załącznik: 

1. Zapytanie T. Fifielskiego (Z-31). 
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Tomasz Fifielski - Radny Rady Powiatu Sępoleńskiego 

Więcbork, dnia 30.05.2025r. 

Pan 
Przewodniczący 
Zarządu 
Powiatu Sępoleńskiego 

Za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Powiatu 

ZAPYTANIE nr 13/2024/2025 

na sesji / w okresie miedzy sesyjnym 

Stosownie do zapisu § 25 ust. 2 Statutu Powiatu Sępoleńskiego składam 
zapytanie w sprawie: 

Inwestycji: „Zakup nieruchomości zlokalizowanej w Sępólnie Kr. przy ul. 
Kościuszki 28" za łączną kwotę 2 335 OOOzł, gdzie powiat na cele wydziału 
geodezji przeznaczył 840 OOOzł (dzisiaj mamy w zmianach w budżecie 
zwiększenie 85 OOOzł) oraz Wojewoda Kujawsko - Pomorski 1 495 OOOzł. 
Pytania brzmią: 

1. Jaki był koszt zakupu nieruchomości po stronie powiatu i wojewody? Czy 
były prowadzone negocjacje cenowe, czy była wycena rzeczoznawcy 
zleconego przez wykupujących? Jeśli tak to proszę o te dane. 

2. Pozostała kwota jest przeznaczona na dostosowanie obiektu na geodezję 
powiatową jaka to kwota dlaczego dzisiaj dokładamy 85 OOOzł? 

3. Na kiedy planuje się przeniesienie geodezji na Kościuszki 28? 
4. Powiat koordynował z Wojewodą zakup nieruchomości na Powiatową 

Stację Sanitarno - Epidemiologiczną oraz Nadzór Budowlany. Jakie są 
ustalenia, czy jest już konkretna decyzja kiedy nastąpi przeniesienie/tych 
instytucji? 
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